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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS OCH                 

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        

RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 

PROTOKOLL NR 2/2013 

 

Tid: Tisdagen den 12 mars 2013, klockan 15.00 – 17.00 

Plats: Högdalens sim- & idrottshall, Rangstaplan 2 

Justerat: 2013-03-21 
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 Sekreterare 

 

Gunnar Hellberg 
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Anmält förhinder: 
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Robert Sköld, avdelningschef, driftenheten 

Petra Sundström, sekreterare  
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§ 8 

Fastställande av dagordningen 

BESLUT 

Handikapprådet beslutar att fastställa dagordningen  

enligt förvaltningens förslag. 

 

§ 9  

Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 

Ordförande för dagens möte är Dolores Back och Gunnar 

Hellberg utses att justera protokollet. 

 

§ 10 

Anmälan av justerat protokoll 

Snabb genomgång av protokollet från den 29 januari som sedan 

lades till handlingarna.  

 

§ 11 

Information från förvaltningen 

a. Tillgänglighetsmedel 

Diskussion fördes kring de av kommunstyrelsens centrala medel 

som förvaltningar kan ansöka om. Det finns en del regler då man 

ansöker om dessa pengar som omöjliggör att de kan användas till 

en del av våra projekt. Då medlen för tillgänglighetsanpassnin-

garna måste kunna utföras under året man ansöker för går en del 

av våra projekt bort som tyvärr inte kommer att kunna färdigstäl-

las under 2013. Hit hör bla Sommarslottet och bastun till Stora 

sköndal och dessa bör därmed uteslutas från ansökan för 2013 

och tas med inför nästa års ansökan. 

 

Det föreslogs att en prioriteringslista tas fram så att vi kan få en 

bild över vilka projekt som är gångbara. Roger får ansvar för den-

na. Ledstråk till Hellasgården, ett joggingstråk runt Talludden på 

Stora Sköndal nämndes som förslag att ta med på prioriterings-

listan. När vi väl hittat projekt som kan ansökas medel för skriver 

IdF ansökan som bla måste innehålla tidplan samt en utveckling 

av just hur anpassningen kommer till nytta för samtliga stadens 

invånare även de funktionshindrade.  
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Förslag att årets tillgänglighetsmedel i budgeten läggs på en hiss 

ner till bowlingen i Högdalens sim- & idrottshall samt en till-

gänglighetsanpassad toalett en trappa ner. Pengar ska också läg-

gas på att riva Sommarslottet, ingen verksamhet kommer att ske 

där under sommaren. Förslaget är att vi bygger den planerade 

verksamhetsytan med kök och dyl och möjliggör en framtida ut-

byggnad för entré och personalutrymme.  

 

b. Ärenden idrottsnämnden 19 mars 

Olle gick igenom ärendelistan för nästkommande nämnd. Rådet 

har fått tagit del av handlingarna. Bla kommer man diskutera ett 

skidspår runt Hammarbybacken, den nya bandy och skridsko-

hallen som är föreslagen att läggas i Tallkrogen samt en redovis-

ning ang enklare idrottshallar och vad vi bör tänka på nu när vi 

bygger fler hallar av denna typ. 

 

Kritiken från gymnastikförbundet ska tas upp. 

  

Den kundnöjdsundersökning som skett i simhallarna tas även upp 

och det är med glädje vi ser ett lite bättre resultat än från tidigare 

år. Den nya delegationsordningen för IdF finns med på agendan 

samt månadsrapporten som visar plus minus noll.  

 

c. Övrigt 

Den 8 april kommer kommunfullmäktige behandla det nya id-

rottspolitiska programmet. 

 

En del oro finns för hur förvaltningen ska klara av budgeten då en 

del planerade projekt är kostsamma. Till kostsamma planerade 

projekt hör bla Vanadisbadet samt renoveringen av Åkeshov sim- 

& idrottsanläggning. 

 

Förvaltningen visar dock fortfarande ett överskott i budgeten och 

detta pga ett förbättrat elavtal. 

 

Den 23 april inviger Malin officiellt den nya fritidswebben där 15 

kommuner samarbetar för att samla alla fritidsaktiviteter för barn 

och unga med funktionsnedsättning på en och samma sajt. Den 

nya fritidswebben kommer bla innehålla enklare och flera sökvä-

gar för att hitta rätt aktivitet för individen i fråga. 
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§ 12 

Möte med idrottsnämnden 19 mars 

Beslutades att de ledamöter som kan närvara på mötet på tisdag 

samlas i receptionen innan mötet. 17:30 börjar nämnden. Rådet 

kommer få runt tjugo minuter att presentera sig själva samt vad 

det gör. Därefter finns möjlighet för frågor. Dolores lyfter fram 

en del punkter som kan vara värda att nämna för nämnden och 

Petra tar fram bilder från anläggningsbesök under året. 

 

§ 13 

Arbetsformer framöver 

Roger får i uppgift att ta fram en lista på lämpliga anläggningar 

att besöka under året. Som önskemål till hösten kom Engelbrekts-

hallen upp som förslag samt att en längre rundtur planeras under 

hösten.  

 

Då rutinerna för arbetet mellan idrottsförvaltningen och fastig-

hetskontoret ännu inte är helt utarbetade finns viss svårighet att 

utarbeta rutiner för idrottsnämndens funktionshinderråd. Det 

finns dock ett stort behov och en efterfrågan att vi utarbetar ruti-

ner för rådet så att vi bättre tar del av rådets kunskap och erfaren-

heter när det kommer till tillgänglighet och tillgänglighetsanpas-

sat byggande. 

 

Rådet behöver utarbeta ett samarbete med fastighetskontorets 

funktionshinderråd. 

 

§ 14 

Utbildningar 

HSO Stockholms stad har temakväll om mänskliga rättigheter. 

Del 1 den 10 april kl 14-17 och del 2 den 17 april kl 13-17. Le-

damöterna anmäler sig själva till HSOs temakvällar om de vill 

närvara. 

 

Den 27 mars kl 9-12 inbjuder Fskf (föreningen storstockholms 

kultur- och fritidschefer) till en kurs ”Hur inkluderar vi underre-

presenterade grupper i kultur- och fritidsverksamhet?”. Gunnar, 

Eva och Nils deltar gärna och Petra anmäler dem.  

 

Rådet vill köpa in en uppdaterad utgåva av boken ”Funktionshin-

der – vad är det?” och Petra bevakar när den nya utgåvan är lan-

serad och kan beställas. 
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§ 15 

Kommande sammanträden 

Tillsammans med idrottsförvaltningen – 9 april, 14 maj,  

12 juni, 17 sept, 15 okt, 12 nov, 10 dec 

Vi återkommer senare med mötesdatum med SGA samt datum 

för rundturer. 

 

§ 16 

Övriga frågor 

 
 Besiktning av nödutgångarna i Högdalens  

sim- & idrottshall 

Stora idrottshallen har fått en ny, tillgänglig nödutgång utrustad 

med en ramp på utsidan huset längs med gatan. 

Nödutgångsdörren ut behöver dock en sk ställverksregel istället 

för den nuvarande öppningsfunktionen. Den nuvarande öppnings-

funktionen kräver att en hand trycker ned handtaget hela tiden 

vilket är svårt för en rullstolsburen eller någon med rullator alter-

nativt andra hjälpmedel när två händer behövs för att manövrera 

dessa. På denna nya tillgängliga nödutgångsdörr behövs en skylt 

med en rullstols symbol så att det uppmärksammas att det är den-

na nödutgång som gäller. 

 

Till den ”gamla” nödutgången på kortsidan behöver det ordnas 

med en skylt med en överkryssad rullstol. Här slutar nödutgången 

med en liten lastkaj med stege ner till gatunivå och inget mer, 

dvs. avsaknad av ramp!  

 

Utanför idrottshallen i korridoren behöver rampen till nödutgån-

gen justeras då den är alldeles för brant. Den behöver bilas ner till 

en acceptabel nivå ur utrymnings synpunkt. Den behöver avbran-

tas. 
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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS OCH                    

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        

RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 

PROTOKOLL NR 3/2013 

 

Tid: Tisdagen den 9 april 2013, klockan 15.00 – 17.00 

Plats: Sammanträdesrum Stockholm, Götalandsvägen 230 

hus 25, Älvsjö 

 

Justerat: 2013-04-12 

 

  

Dolores Back 

 

 

 Petra Sundström  

 

 Sekreterare 

 

Therese Rudolfsson 

   

 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Gunnar Hellberg R 

Jan Delvert  RTP 

Therese Rudolfsson  DHR 

Nils Ander   STHIF  adjungerad  

 

Anmält förhinder: 

Thomas Spogardh SDF 

Boris Samuelsson  SRF 

 

Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 

Kersti Ruthström, avdelningschef staben för idrott och folkhälsa 

Robert Sköld, avdelningschef, driftenheten 

Roger Karlsson, enhetschef teknik och förvaltningsenheten 

Lennart Öström, assistent  

Petra Sundström, sekreterare  
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Inbjudna 

Ulf Sankell, Idrottsförvaltningen 

Lasse Åhsberg, Fastighetskontoret 

Stefan Mattsson, ordförande Fastighetsnämndens funktionshin-

derråd 

  

 

§ 17 

Fastställande av dagordningen 

BESLUT 

Handikapprådet beslutar att fastställa dagordningen  

enligt förvaltningens förslag. 

 

§ 18 

Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 

Ordförande för dagens möte är Dolores Back och Therese 

Rudolfsson utses att justera protokollet. 

 

§ 19 

Anmälan av justerat protokoll 

Snabb genomgång av protokollet från den 12 mars och en del 

justeringar gjordes innan det lades till handlingarna. 

 

§ 20 

Engelbrektshallen 

Lasse Åhsberg, Fastighetskontoret (FSK) och Ulf Sankell, Id-

rottsförvaltningen (IdF) var inbjudna för att svara på frågor angå-

ende Engelbrektshallen. Lasse är byggprojektledare för Engel-

brektshallen men har även bla Solberga BP och det nya tekniska 

nämndhus som planeras till området kring nuvarande Södersta-

dion som ansvarsområden på FSK. 

 

Det är slutbesiktning på Engelbrektshallen den 16 september och 

den officiella invigningen är planerad till den 11 oktober. Invig-

ningen sker tillsammans med Engelbrektsskolan som är de som 

kommer att nyttja hallen måndag till fredag under dagtid. Övrig 

tid kommer hallen att stå till förfogande för idrottsföreningar. 

Hallen är utrustad med en gymnastikgrop och kommer att nyttjas 

av gymnastikföreningar men även för handboll, innebandy och 

basket.  
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Lasse kunde meddela att budgeten har hållts. Beräknat budget var 

155 miljoner och slutkostnaden kommer landa någonstans runt 

143 miljoner. 

 

Hallen, som är lokaliserad en trappa ner från entréplanet, är ut-

rustad med hiss för tillgängligheten. Utrymningsmöjlighet finns 

genom sk säkra zoner. 

 

En fråga kom från rådet huruvida hallen är utrustad med hörsel-

slinga. Varken Lasse eller Ulf trodde att så var fallet. Rådet bad 

Lasse undersöka detta och även vad regelverket säger ang instal-

lation av hörselslinga i nya fastigheter. 

 

Vi planerar att förlägga vårt möte den 15 oktober i Engelbrekts-

hallen så att vi kan få en rundtur i den då alldeles nyinvigda hal-

len. Lasse bjöds in att närvara om han har möjlighet. 

 

§ 21 

Arbetsformer framöver 

Stefan Mattsson var inbjuden från Fastighetsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor för att diskutera hur vi framöver kan sam-

arbeta kring en del frågor. Stefan och även Eva som sitter som 

ledamot i båda råden gav oss en bild av hur deras råd arbetar. 

Deras möten ser lite annorlunda ut än vårat då de som regel inte 

har tjänstemän från förvaltningen närvarande.  

 

Det skulle vara gynnsamt om det kunde skapas ett forum mellan 

de två råden samt tjänstemän från båda förvaltningarna. Kersti 

har idag kontakt med Jenny Rydåker, avdelningschef för projekt-

avdelningen på FSK, och fick i uppdrag att tillsammans med 

Jenny se över hur ett ev framtida samarbete mellan dessa fyra 

parter kan se ut. 

 

Råden får i uppgift att från sina egna håll ta fram förslag på hur 

ett samarbete skulle kunna se ut och presentera detta för de båda 

förvaltningarna. Därifrån kan vi sedan utarbeta goda samarbets-

former. 

 

Förslag lades fram att undersöka huruvida det skulle vara möjligt 

att erbjuda de båda råden samt tjänstemän från både FSK och IdF 

en gemensam utbildning i tillgänglighet. Råden anser att detta 

skulle vara gynnsamt. Kersti utreder om detta skulle vara möjligt 

att anordna. 
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§ 22 

Information från förvaltningen 

a. Förslag till projekt inför ansökan om medel för 

tillgänglighetsåtgärder 

Roger fick under förra mötet ansvar för att ta fram förslag på pro-

jekt som vi kan ansöka om kommunstyrelsens centrala medel för. 

Så hade han gjort och rådet gick igenom listan för att göra en 

prioriteringsordning på de föreslagna projekten.  

 

Rådet beslutade att ge Beckomberga högsta prioritet. Nils Ander 

gav oss motiveringar för varför; Det utökade larmet är en nöd-

vändighet för att förbundet skall kunna fortsätta att bedriva läger-

verksamhet med övernattning. Jet-strålen i den nya terapibassän-

gen är bland annat avsedd för att öva gångträning med motstånd 

för de som har svårt att gå på land. Den varma bubbelpoolen är 

främst ett behov för personer med ledproblem.  

 

Därefter bör Stora Sköndal prioriteras. Motionsspår runt Tallud-

den, bryggan samt en parkeringsombyggnad valdes som projekt. 

Bastun och Sommarslottet är större projekt som troligen inte kan 

utföras under detta verksamhetsår och därmed inte går att ansöka 

om medel för.  

 

En hiss ner till bowlingen i Högdalens sim- & idrottshall samt en 

ny utrymningsväg på Liljeholmsbadet var också uppe som för-

slag. 

 

Ansökan om medel sker i Tertialrapport 1. 

 

b. Planering inför kommande rundtur 

Under förra mötet bestämdes även att Roger skulle lägga fram ett 

förslag på rundtur till hösten. Så har han gjort och förslaget är 

alltså Spångabadet, Spånga IP, Tensta sim- & idrottshall samt 

Husby sim- & idrottshall. Buss är bokad till den 24 september 

eftermiddag. Mer information kommer efter sommaren men boka 

datumet redan nu. 

 

c. Ärenden idrottsnämnden 16 april 

Kersti gick igenom ärendelistan för nästkommande nämnd.  

 

Rådet hade en fråga om Idrottsbonusen och hur effektivt detta bi-

drag söks av föreningarna. Kersti kunde informera rådet om att 

ansökningarna är många och i år har redan 1,6 miljoner delats ut 

av de 2 miljoner som finns totalt. 
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Rådet har tagit del av handlingarna och hade inget övrigt att ta 

upp för vidare diskussion. 

 

§ 23 

Utbildningar 

HSO Stockholms stad har temakväll om mänskliga rättigheter. 

Del 1 den 10 april kl 14-17 och del 2 den 17 april kl 13-17. Le-

damöterna anmäler sig själva till HSOs temakvällar om de vill 

närvara. 

 

Inbjudan delades ut till invigningen av det nya Fritidsnätet – akti-

viteter som funkar för dig med funktionsnedsättning. Den 23 april 

kl 11 i Stadshuset.  

 

Den 4 juni anordnar Handisam och Sveriges kommuner och 

landsting en nätverksträff. Möjligheten finns att följa nätverks-

träffen via webben och ett förslag lades fram att de som vill i rå-

det ansluter via ett rum här i Älvsjö. Pågår mellan 10 och 15 och 

förvaltningen bjuder på lunch. Petra ser till att alla får ta del av 

programmet och till nästa möte tas ställning till huruvida detta är 

något rådet är intresserade av. 

 

§ 24 

Kommande sammanträden 

Tillsammans med idrottsförvaltningen –14 maj, 12 juni,  

17 sept, 15 okt, 12 nov, 10 dec 

Möte med SGA är inplanerat den 24 april kl 15:00. 

 

§ 25 

Övriga frågor 

Det fanns inga övriga frågor att avverka. 
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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS OCH                    

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        

RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 

PROTOKOLL NR 4/2013 

 

Tid: Onsdagen den 24 april, klockan 15.00 – 17.00 

Plats: Globen torget 2 

Justerat: 2013-04-29  

 

 

Dolores Back 

 

 

 Petra Sundström  

 

 Sekreterare 

 

Eva Söderbärj 

   

 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Boris Samuelsson  SRF 

Nils Ander   STHIF  adjungerad  

 

Anmält förhinder: 

Gunnar Hellberg R 

Jan Delvert  RTP 

Therese Rudolfsson  DHR 

Thomas Spogardh SDF 

 

Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 

Lennart Öström, assistent  

Petra Sundström, sekreterare 

 

Representanter från SGA 

Per Arne Carlsson, SGA 

Tommy Ågren, SGA 
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§ 26 

Fastställande av dagordningen 

BESLUT 

Rådet för funktionshinderfrågor beslutar att fastställa 

dagordningen enligt förvaltningens förslag. 

 

§ 27  

Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 

Ordförande för dagens möte är Dolores Back. Eva 

Söderbärj utses att justera protokollet. 

 

§ 28 

Aktuella frågor från Globen och SGA 

Fastigheter 

Då det var en tid sedan det förra mötet började Tommy och Per-

Arne med att informera oss om läget för de olika arenorna. SGA 

arbetar bla med något de kallar Masterplan som är ett försök att 

få de tre övriga arenorna – Hovet, Annexet och Globen – jäm-

ställda med Tele2 arena. Mycket handlar om de tekniska nymo-

digheterna som Tele2 arena har. SGA är överens om att arbetet 

måste göras och äskar just nu pengar ifrån staden. Det är tänkt att 

bli en fem års process från dess att beslutet tas.  

 

När det gäller handikapplatser så råder ingen brist i dagsläget, 

samtliga arenor uppfyller 2 promille kravet. Hovet har fått nya 

handikapplatser som vi tog en titt på i slutet av mötet. Där ska det 

kompletteras med nya stolar för ledsagare men i dagsläget är det-

ta löst med lösa pallar.  

 

På Globen har inga arbeten utförts i väntan på Masterplan men 

det går nu att i bokningssystemet boka ”vanliga” platser för led-

sagare bakom handikapplatserna.  

 

Tele2 arena kommer ha samma handikapplatser som på Globen 

men med tydliga nummer för varje rullstolsruta. Vid idrottseve-

nemang kommer Tele2 ha 125-150 handikapplatser, halverad 

mängd vid konsert. Då det endast finns två nödutgångar utan 

trappor från parkett är det i dagsläget osäkert på om handikap-

platser kommer att erbjudas på parkett eller ej.  
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De har tryckt på vikten av bra skyltning. PEAB är ansvariga och 

det är utlovat bättre skyltning än i Globen. Det kommer ske två 

testevenemang i Tele2 arena. Den 27 juni med fotboll i fokus och 

den 13 juli med konsert i fokus. Förhoppningen är att ett fåtal bil-

jetter till dessa evenemang kommer att kunna erbjudas funktions-

hinderrådet. Tommy återkommer och rådet får då ta ställning till 

vilka som erbjuds biljetter. 

 

Boris hade via mail innan mötet föreslagit en annan typ av syn-

tolkningsanläggning än den som idag används i Globen då han 

ofta får feedback om att de befintliga öronsnäckorna anses anin-

gen klumpiga/obekväma att ha i öronen. En version Boris bla 

själv testat vid Paralympics i London. En enkel bygel på örat med 

frekvensval och som kostade 5 pund att köpa. Man kunde även 

koppla in sina egna favorithörlurar om man så ville. Tommy tar 

gärna emot förslag men det är dock redan bestämt att den nuva-

rande stetoskop linkande utrustningen kommer att användas i 

Tele2 arena och att inga pengar finns i dagsläget för att införskaf-

fa ett helt nytt system. 

 

Rådet hade en fråga om ekonomin nu när även Solna har en ny 

arena som strider om evenemangen. SGA är dock ett amerikanskt 

privatägt bolag, icke börsnoterat företag med en sund avkastning. 

Det är även så att två arenor Friends och Tele2 ersätter tre som nu 

går bort för bla elitfotboll – Råsunda, Stadion och Söderstation. 

Söderstadion rivs i november i år. 

 

SGA är ej med och driftar men vi fick ändå lite information om 

12 Stockholm – den kommersiella ytan under Tele2 arena.  

12 tusen kvadratmeter där O’Learys tar upp halva den ytan för 

sin sportbar. Det kommer även finnas nattklubb för mindre live-

spelningar i en 4-5 lokaler.  

 

I slutet av maj är det planerat ett studiebesök i Tele2 arena för 

fotbollsföreningar. Tommy kollar upp om detta skulle vara ett bra 

tillfälle även för funktionshinderrådet att delta på. 

 

§ 29 

Kommande sammanträden 

Tillsammans med idrottsförvaltningen –14 maj, 12 juni,  

17 sept, 15 okt, 12 nov, 10 dec 

Nästa möte med SGA är inplanerat till den 17 oktober kl 15-17. 
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§ 30 

Övriga frågor 

Nils hade en fråga om Eva Samuelssons pengar då han hört ett 

rykte att dessa pengar inte ens existerar. Frågan får tas på nästa 

möte med idrottsförvaltningen. 

 

Vi avslutade mötet med att ta en titt på de ombyggda handikap-

platserna på Hovet.  

 

 

Det finns 

numera en 

utmärkt ruta i 

varje gate till 

läktarna som 

är till för per-

soner med 

rullstol. 

Bakom varje 

sådan ruta 

finns en ut-

fällbar stol 

för ledsagare.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tydliga skyltar i taket visar vägen till handikappläktaren. 
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Till handikappläktaren 

finns en ramp till det lägre 

planet och en hiss till det 

övre planet. Mellan dessa 

plan finns på framsidan en 

ramp som kan fällas ut 

ifall hissen skulle sluta 

fungera. Rullstolar kan då 

utrymmas via det lägre 

planet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rullstolsläktaren är ombyggd så att stående framför läktaren inte 

blockerar sikten längre. Tommy visualiserar på fotot här nedan.  
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Det 

finns 

även 

en 

mindre 

trappa 

upp till 

det 

övre 

planet.  
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Vi tittade även på den försäljningsdisk som satts upp på Hovet 

och som är en replika av de som kommer att finnas i Tele2 arena. 

En del av disken är nedsänkt för att underlätta interaktion med 

personer 

sittande i 

rullstol. 

Boris och 

Lennart står 

vid den ned-

sänkta de-

len. Runt 

hela försälj-

ingsfönstret 

finns en 

lyslåda som 

lyser i en 

viss färg 

beroende på 

vad som säljs i just det fönstret. 
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Eva, Dolly, Per-Arne, Tommy och Nisse talar tillgänglighet på 

Hovet. 

 

Funktionshinderrådet är mycket nöjda med byggnationen av den 

förhöjda läktaren som förbättrar sikten från rullstolsplatserna.  

Rådet är även mycket nöjda med de nya extra platserna som 

gjorts i varje gate och de närliggande klappstolarna för ledsagare. 
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§ 31 

Rundvandring på Farsta sim- & idrottshall 

Farsta sim- & idrottshall återinvigdes i september 2012 efter  

1 ½ års renovering. Mycket av renoveringen är inte synligt. Drä-

neringen är omgjord. Ett nytt vattenreningsverk har installerats. 

Ventilationen har återgärdats, stammar och vattenledningar har 

bytts. Tak och fasad har renoverats. Det har även byggts till en 

yta till höger om entrén.  

 

Av den synliga renoveringen märks det nya äventyrsbadet för de 

yngre, bassängen är ombyggd och utbildningsbassängen har ge-

nomgått en klinkerrenovering. Det har även byggts till en rad om-

klädningsrum som servar den stora idrottshallen så att denna kan 

brukas av föreningar kvällstid efter att resten av anläggningen 

stängt.  

 

Vi började mötet med en rundvandring på anläggningen. Marie 

Lindin var vår guide. Bilderna här nedan och dess bildtexter ger 

en lite mer beskrivlig förklaring på en del problem vi ser. 

 

Över lag anser rådet att det är en fin anläggning med många po-

sitiva attribut när det gäller tillgänglighetsanpassning. Sorgligt att 

se är dock att nödutgångarna återigen är undermåliga ur ett till-

gänglighetsperspektiv. Hänvisar till bilderna här nedan för en mer 

utförlig förklaring av nödutgångarnas brister. 

 

Trots att rådet hade en representant med vid planeringsstadiet 

som då påpekade problematiken med utrymningsvägen från sim-

hallen har detta ej tagits i beaktning. Detta innebär att det idag 

finns en utrymningsväg från simhallen som är helt otillgänglig 

för rörelsehindrade. 

 

Rådet anser att det behövs en enhetlig lösning för samtliga an-

läggningar. Det är ett övergripande problem där Stadslednings-

kontorets stab för tillgänglighet behöver planera bättre innan ny-

byggen och renoveringar. Det finns en utbildning för projektle-

dare i staden men tydligen är detta inte tillräckligt.  

 

Robert lyfter frågan till anläggningschefen för Farsta som får dis-

kutera med sin personal samt föreningar i anläggningen hur en 

evakuering för tex rullstolsburna ska se ut. Robert tar även kon-

takt med brandförsvaret för att få deras synpunkter på nödut-

gångarnas utformning samt hur en evakuering skulle se ut.  
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Rådet erbjuder sin hjälp för att aktivt delta i utrymningsövning 

för att påvisa för- och nackdelar samt tillsammans med samman-

kallad expertis och personal belysa och utröna acceptabla utrym-

ningsvägar och sätt att hantera detta på. 

 

En tydlig översiktsskylt med blindskrift möter dig i entrén. Led-

stråk för dig hit från entrédörren. 

 

 

 

Gymmet 

ligger en 

halvtrappa 

ner och 

nås via 

hiss eller 

trappa. 

Entrén 

består av 

en snurr-

dörr så de 

som behö-

ver får 

sina 

träningskort kodade och kan ta sig in via den här dörren som 

finns runt hörnan 
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I gymmet finns 

en del redskap 

som är tillgäng-

liga för alla 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tydliga skyltar och ledstråk ge-

nom hela anläggningen 
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Några i rådet ställer lite 

frågor till Marie under 

rundturen 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tyvärr hittar vi liknande dörröppnare som i Högdalens sim- & 

idrottshall. Rådet förordar ställverksreglage som man bara trycker 

upp vid utrymning istället. 
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Via hiss kan man ta sig till samtliga plan i anläggningen. Led-

stråk och skyltar tar dig till och från hissen. 

 

Tyvärr är hissen ingen egen brandcell och kan därmed inte brukas 

i nödlägen vilket ytterligare komplicerar en utrymning med tanke 

på de bristfälliga nödutgångarna på bassäng och källarplan 
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Rådet tittar på den stora bassängen i Farsta 

 

 

 

Vacker utsikt mot Ma-

gelungen 

 

 

 

 

Diskussion vid 

den problema-

tiska nödut-

gången på bas-

sängplanet 
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Närbild på den ovan 

nämnda nödut- gången 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Och lyckas 

man ändå 

ta sig upp 

för de två 

trappstegen så ser utsidan ut så här 

 

 

Omklädningsrummen är välskyl-

tade och välutrustade 
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Brunn precis vid toaletten och  

duschhandtaget går att  

dra till toaletten 

 

Lift i badrummet 

 

 

I källaren finns skjutbanor som 

dock tyvärr idag inte nyttjas av 

någon handikappförening 
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Och innan de kan göras det måste 

utrymningsvägarna utredas. En 

lång korridor med tunga dörrar  

 

 

 

och sen möts man av en 

trappa. Och hissen är som 

tidigare skrivet inget alternativ 
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Diskussion i skyttegraven  
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§ 32 

Fastställande av dagordningen 

BESLUT 

Rådet för funktionshinderfrågor beslutar att fastställa 

dagordningen enligt förvaltningens förslag. 

 

§ 33 

Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 

Ordförande för dagens möte är Dolores Back. Gunnar 

Hellberg utses att justera protokollet. 

 

§ 34 

Anmälan av justerat protokoll 

Protokollet från mötet med SGA lades till handlingarna. 

 

§ 35 

Information från förvaltningen 

Olle gick igenom ärendelistan för kommande nämnd – 21 maj. 

Med på ärendelistan finns Tertialrapport 1 där ansökan om till-

gänglighetsmedel för bla Sköndal berörs. På nämnden dras även 

ett utredningsbeslut för en ny idrottshall på Hjorthagen framåt 

2016. Kan vara bra för rådet att hålla ögonen på detta projekt så 

att vi kommer med i ett tidigt stadie och får titta på tillgänglig-

hetsanpassningarna. 

 

Robert kunde berätta att de särskilda insatser som gjorts för att få 

prioriterade/inaktiva grupper i rörelse har gett resultat. Det sker 

en bra procentuell ökning och detta mycket tack vare det arbete 

Karin Olsson-Sandberg lagt ner på specialanpassade gruppträ-

ningsklasser som riktats till bla gruppboenden och föreningar för 

funktionshindrade. Det har även gett resultat att förvaltningen 

satsat på att utbilda personalen för att ta emot personer med sär-

skilda behov. 

  

Robert berättade att det fortfarande är svårt att locka spontanbe-

sökare (från den inaktiva gruppen) så nätverkandet och samarbe-

tet med föreningar är ytterst viktigt.  
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Gymupphandlingen är snart slut och Robert ska se till att det blir 

som regel att samtliga anläggningar har åtminstone några redskap 

som är tillgänglighetsanpassade. 

  

Förslag att Karin bjuds in till ett möte så rådet får träffa henne 

och hon själv kan presentera vad som gjorts och kommer att gö-

ras framöver för att fortsätta den positiva trenden. 

 

Fritidsnatet.se är lanserat. Fritidsnätet är en webbtjänst för att 

hitta fritidsaktiviteter för barn, ungdomar och vuxna med funk-

tionsnedsättning i Stockholms län.  

 

§ 36 

Utbildningar 

HSO inbjuder den 22 maj till seminarium i ABF-huset med tema 

hörsel och deltaktighet, möjligheter och utmaningar i praktiken.  

 

Den 29 maj är det seminarium i SRF-salen, Sandsborgsvägen 52. 

Temat är ”Bra för alla, men nödvändigt för en del” – en inspire-

rande och informativ stund i förhållningssätt och om gränsöver-

skridande lösningar.  

 

§ 37 

Kommande sammanträden 

Tillsammans med idrottsförvaltningen – 12 juni, 17 sept,  

15 okt, 12 nov, 10 dec 

Nästa möte med SGA är inplanerat till den 17 oktober kl 15-17. 

Den 24 september är en busstur planerad utemot Spånga och 

Tensta. 

 

§ 38 

Övriga frågor 

 

a. Det idrottspolitiska programmet i praktiken 

Nils berättade att tävlingen STIG – Stockholm International Para-

games – fått ett minskat bidrag på 100,000 (från 200,000) till 

årets tävlingar och hade en fråga hur det rimmar med det som 

lyfts i det idrottspolitiska programmet ang prioriterade grupper 

och stödet för internationella evenemang. Det minskade bidraget 

leder till att tävlingen tvingas skära ner den internationella täv-

lingen för kälkhockey och rullstolsrugby. Olle svarade att detta 

nog är en fråga för handikappidrottsförbundet att ta direkt med 

förvaltningen men Olle skulle se över om något kunde göras för 

att stödja STIG.  
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Det är dock så att Stockholm stad är den enda ekonomiska finan-

siären, Solna svarar för funktionärer, och det kanske borde ses 

över om inte fler kommuner borde bidra rent ekonomiskt.  

 

b. Samarbete med FSKs funktionshinderråd 

Eva tog upp det tidigare förslaget att samarbeta med Fastighets-

kontorets funktionshinderråd. Förslaget är att vi en gång per ter-

min har ett gemensamt möte med dem för att tala om gemen-

samma ärenden. Även Kersti Ruthström arbetar från sitt håll med 

att få med FSKs tjänstemän. 

 

Mötet avslutades. 
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§ 39 

Fastställande av dagordningen 

BESLUT 

Rådet beslutar att fastställa dagordningen enligt förvalt-

ningens förslag. 

 

§ 40 

Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 

Ordförande för dagens möte är Dolores Back. Jan Delvert 

utses att justera protokollet. 

 

§ 41 

Anmälan av justerat protokoll 

Protokollet från senaste mötet lades till handlingarna. 

 

 

§ 42 

Information från förvaltningen 

Olle gick igenom ärendelistan för kommande nämnd – 18 juni.  

Månadsrapporten blev under dagen påskrivet och kommer såle-

des sändas ut lite senare än övriga nämndhandlingar. Läget ser 

lite ljusare ut men oron över intäkterna finns alltid där. På ären-

delistan finns även taxor för 2014 med. Det sker enbart tekniska 

justeringar men Olle berättade att det börjat talats om hur taxorna 

kan justeras för att bidra till att målen i det idrottspolitiska pro-

grammet uppnås. 

 

Med på listan finns även en kundnöjdhetsundersökning från Hög-

dalen där vi nu kan jämföra kundernas upplevelser före och efter 

att Actic tog över driften. Gymdelen får i den nya undersöknin-

gen aningen bättre betyg medan simhallsdelen får aningen sämre. 

Inte konstigt med tanke på att Actic är ett gymföretag. Inga mar-

kanta skillnader går dock att utläsa.  

 

Två nya konstgräsplaner planeras – Aspuddens IP och Stureby 

skolas bollplan. Förslag på en gymnastik inriktad hall på Mälar-

höjdens IP kommer upp.  

 

I övrigt planeras det nu inom förvaltningen för lite olika evene-

mang. Bla DN-galan i augusti och Finnkampen i september.  
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Solskensdagen gick av stapeln den 25 maj då vi och föreningar 

tog verksamheter och prova-på aktiviteter ut på gatorna. Väl-

lingby, Tensta, Sergels torg och Medborgarplatsen intogs med 

massor av aktiviteter. Blev en positiv dag med tanke på orolig-

heterna i förorterna som pågick under denna tid.  

 

Robert tog ordet och berättade att utebadssäsongen nu var igång. 

Skolavslutningarna är runt hörnet och då brukar hallarna bli tom-

mare. Förvaltningen ser över hur vi kan nyttja hallarna även som-

martid. Olle fyllde i att förvaltningen även ser över hur vi kan få 

idrottsplatserna att kännas mer öppna och välkomnande för spon-

tanidrott. Allt detta för att få fler medborgare i rörelse. 

 

§ 43 

Utbildningar 

I september återupptar HSO sina seminarier. Seminarieschema 

har tidigare utdelats. 

 

En mapp delades ut som kommer ifrån Riitta-Leena Karlsson, 

funktionshinderombudsman. Mappen ”Stockholm växer och ut-

vecklas…” innehåller en del matnyttig information om hur staden 

styrs och hur besluts fattas och däri finns även information om 

funktionshinderrådens funktion och uppdrag. 

 

§ 44 

Kommande sammanträden 

Tillsammans med idrottsförvaltningen – 17 sept, 15 okt,  

12 nov, 10 dec 

Nästa möte med SGA är inplanerat till den 17 oktober kl 15-17. 

Den 24 september är en busstur planerad utemot Spånga och 

Tensta. 

 

Den 17 september får vi besök av Karin Olsson-Sandberg, frisk-

vårdssamordnare på driftavdelningen. Hon kommer bla berätta 

om de gruppträningsklasser som riktats till funktionshindrade och 

som bidragit positivt till att sätta en av våra prioriterade grupper i 

rörelse. 
 

§ 45 

Övriga frågor 

 

a. Nacka ishall 

Boris berättade om ett studiebesök i Nacka ishall där de har en 

travers i taket. Den liknar den vi såg i A-hallen på Stora Mossens 
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IP men Nackas sitter så den kan ta dig runt en rundbana. Kan 

användas både med is som underlag eller mark för löpning. För 

en synskadad skulle löpning i travers vara givande för den moto-

riska utvecklingen och även för koordinationen. Vi diskuterade 

om en sådan travers anordning skulle kunna byggas med pengar 

sökta från Eva Samuelssons pott.  

 

b. Sköndal handikappsbad 

Dolly premiärbesökte handikappbadet i helgen och såg tyvärr fler 

brister. Gräsmattan var ej klippt och flera bänkar var inväxta i 

buskage. Sedan var dessutom gräsmattan full av besökare som ej 

såg ut att ha behörighet för att bada här och ingen gick runt och 

kollade att behörigt kort fanns. Dolly och Robert hade diskuterat 

detta via telefon tidigare i veckan och Robert har därefter pratat 

med Linda Örneblad som är enhetschef för Farsta idrottscentrum. 

Gräs och bänkar är stiftelsens ansvar och Linda skulle se till att 

de får en påminnelse att detta måste åtgärdas. Linda skulle även 

se över badvakternas ansvar och hur de kollar behörighet för ba-

dets besökare. Rådet föreslog att skyltningen blir bättre vid tex 

parkeringen vilka som har behörighet att bada här. 

 

c. Uppföljning av utrymningsmöjligheterna Farsta  

sim- & idrottshall 

Efter vårt besök i Farsta sim- & idrottshall har Robert pratat med, 

även i detta fall, Linda Örneblad. Personalen har därefter under 

ett APT möte återigen gått igenom utrymningsförfarandet.  

Robert informerade oss om att det fanns en nödutgång till på bas-

sängplanet och den leder till en sk brandcell och är därmed ett 

alternativ för de som inte kan ta sig ut genom den nödutgång vi 

tittade närmare på vid vårt besök.  

 

d. Övrigt 

Olle hör efter med Kersti Ruthström hur det går med arbetat att få 

igång ett väl fungerande samarbete med Fastighetskontoret kring 

tillgänglighetsfrågor. 

 

Eva berättade att Fastighetsnämndens funktionshinderråd träffat 

presidiet. Eva tog vid detta möte upp avsaknaden av tjänstemans 

representation på rådsmötena. Presidiet lovade se över frågan. 

 

Boris berättade att han i taltidningar hört annonser från Söder 

runt 2013 – ett lopp som bla arrangeras av Huddinge AIS – där 

de erbjuder personer med nedsatt syn gratis ledsagning under 

loppet. Ett väldigt bra initiativ.  
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Mötet avslutades med en rundtur. Vi diskuterade behovet av led-

stråk ifrån parkeringen som kan ta personer med synnedsättning 

fram till Hellasgårdens servicebyggnader. Petra ser till att den of-

fert vi tidigare fått återigen sänds ut till rådet så att vi kan se till 

att ledstråken kommer på plats.  

 

Vi gick vidare ner till vattnet och bryggorna för att titta på möjlig 

placering av liften. Soldäcket är inte ett alternativ pga att höjdni-

vån är för stor samt att det inte är en badbrygga utan just ett sol-

däck. Någon av de två badbryggorna är bättre alternativ så att 

även ledsagare kan ta sig ner i vattnet men utfarterna till själva 

bryggan behöver då ses över. Det var hela 20 grader i vattnet vid 

vårt besök men ingen i rådet kände för att bada trots detta. 
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      Kontorsutlåtande 

      Dnr 015-654-2013 

      2013-06-25 

 

Handläggare Till 
Per Johansson 
Telefon: 08-508 26 618 

Rotel III 

Mer glädje för pengarna                          
Inbjudan till hearing om betänkande (SOU 2013:19)       

 

 

Som yttrande över remissen om betänkandet ”Mer glädje för 

pengarna” åberopas förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Olof Öhman Kersti Ruthström 

Förvaltningschef Avdelningschef 

 

Sammanfattning 
Slutbetänkandet ”Mer glädje för pengarna”, som bland annat 

handlar om hur brottslighet i samband med idrottsevenemang kan 

motverkas, överlämnades till regeringen i mars 2013. Som en del 

i det fortsatta arbetet inbjuder kultur- och idrottsminister Lena 

Adelsohn Liljeroth till en hearing om betänkandet  och ger inför 

hearingen möjlighet till olika myndigheter och organisationer att 

inkomma med synpunkter och förslag att ta upp på hearingen.  

 

Idrottsförvaltningen, som på olika sätt arbetar med 

supporterfrågor, lämnar i utlåtandet förslag på punkter att ta upp. 

 

Bakgrund 
Regeringen beslutade i mars 2011 att tillsätta en nationell 

samordnare med uppdrag att lämna förslag till hur brottslighet i 

samband med idrottsarrangemang kan motverkas. 

Slutbetänkandet ”Mer glädje för pengarna” överlämnades till 
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regeringen i mars 2013. Kultur- och idrottsminister Lena 

Adelsohn Liljeroth inbjuder till en hearing om betänkandet den 

23 oktober 2013 och ger inför hearingen möjlighet till olika 

myndigheter och organisationer att inkomma med synpunkter och 

förslag att ta upp på hearingen. 

 

Ärendet 
Ärendet har remitterats till idrottsnämnden, Stockholms Stadshus 

AB, stadsledningskontoret, Stockholm Business Region och AB 

Stockholm Globe Arena för svar senast den 1 augusti. Förvaltnin-

gen lämnar ett kontorsyttrande och tar sedan upp ärendet på 

idrottsnämndens sammanträde den 24 september. 

 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av utvecklingsavdelning. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen arbetar med supporterfrågor i samarbete med 

Stockholmsalliansen (Djurgården, Hammarby och AIK), som får 

ett årligt stöd av idrottsnämnden på 325 000 kronor. Det finns 

också ett nätverk, Program Supporter, som drivs av idrottsförvalt-

ningen. Nätverket, som består av fältassistenter och ungdomsar-

betare från stadens stadsdelsförvaltningar, bedriver ett gemen-

samt, socialt förebyggande fältarbete både individuellt och med 

gängbearbetning. Arbetet innebär att aktiv delta vid och omkring 

stadens elitidrottsarrangemang för att stödja ungdomar.  

 

Ungdomarna kommer från alla delar av staden och det 

långsiktiga ungdomsarbetet bedrivs inom respektive 

stadsdelsförvaltning mellan de olika arrangemangen. Program 

Supporter ingår som en av flera aktörer inom den nationella 

strategin mot våld i samband med fotboll och ishockey. De 

trygghetsskapande insatserna är väl etablerade i samband med 

stadens idrottsevenemang. Stadens fältassistenter, polismyndigheten 

och idrottsklubbarnas säkerhetsavdelningar har etablerat kontakter 

och kunnat dra nytta av varandras information och erfarenheter i 

arbetet med att stävja supportervåldet.  

 

Stockholms stad är genom idrottsförvaltningen med i 

Riksidrottsförbundets (RF) samordningsgrupp för supporterkultur 

samt i den nationella samordningsgrupp där 21 olika parter ingår 

idag, och har i den rollen varit delaktig i utredningens arbete. 
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Slutbetänkandet ”Mer glädje för pengarna” innehåller, förutom 

en beskrivning och analys av supporterkultur i Sverige och 

internationellt, bland annat en hel mängd förslag på åtgärder för 

att komma tillrätta med den negativa supporterkulturen. Med 

utgångspunkt i slutbetänkandet bjuder kultur- och idrottsminister 

Lena Adelsohn Liljeroth in till en hearing den 23 oktober 2010. 

För att möjliggöra ett värdefullt erfarenhetsutbyte ges 

organisationer och myndigheter möjlighet att inkomma med 

synpunkter och förslag till insatser utifrån slutbetänkandet. 

 

Nedanstående punkter ser förvaltningen som speciellt viktiga. 

 

 Spelarnas ansvar som idoler och föredömen – viktigt att 

spelarna agerar på ett just sätt både verbalt och i sitt sätt 

att agera mot publiken 

 Alkohol – tillslag mot samlingsplatser innan match 

 Central alkohol- och drogpolicy, fotboll 

 Pyroteknik – proven med att tillåta vissa former har inte 

slagit väl ut, kan det göras bättre 

 Extratrafik – SL:s roll är oerhört viktig, framför allt i sam-

band med större idrottsevenemang 

 Det förebyggande arbetet för att förhindra tillströmning 

av fler ungdomar till den ”negativa” supporterkulturen 

 Uppföljningsperspektiv/-funktion – viktigt att följa upp 

och ta tillvara det arbete som genomförts och de 

kunskaper som finns inom den nationella 

samordningsgruppen 

 Förlängning av maskeringsförbudet – det borde vara en 

självklarhet att ingen är maskerad på en idrottsarena eller 

utanför. 

 

________ 

 

 

 

 

 

 

 

Bilagor 
1 Inbjudan till hearing 

2 Sammanfattning av slutbetänkandet Mer glädje för 

pengarna 
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